
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

чергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

24.04.2024 № 7 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Бровар 

Войпанюк 

Вірченко 

Гаркуша 

Голуб 

Догадаєв 

Дронишинець 

Дубров 

Захарченко 

Камська 

Коваленко 

Козін  

Котяй 

Крючкова 

Лущик 

Оніщенко 

Пазюк 

Самбур 

Семененко 

Степанчук 

Скорик 

Зайченко 

Харченко 

Чорнобель 

Шурхал 

 

Г.Д. 

В.К. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

О.І. (з першого питання) 

Л.С. 

М.Я. 

Н.В. 

Л.М. 

Т.В. 

А.О. 

М.М. 

С.В. 

В.М. 

О.В. 

Н.Ю. 

О.М. 

Ю.М. 

О.О. 

В.І. 

С.О. 

С.О. 

А.Б. (з другого питання) 

В.В. 

 

Присутні: начальник Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд  



                  Манько   С.Л.,  економіст Пирятинських госпрозрахункових очисних 

споруд Захарченко В.П., головний бухгалтер Пирятинських   

госпрозрахункових очисних споруд Даниленко С.С. 

 

        Пазюк С.Г. запропонував розпочати засідання виконавчого комітету, 

розглянувши 24 питання порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про схвалення проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік у новій редакції. 

2. Про внесення змін до фінансового плану Пирятинських 

госпрозрахункових очисних споруд на 2024 рік. 

3. Про затвердження складу Молодіжної ради при виконавчому комітеті 

Пирятинської міської ради. 

4. Про затвердження калькуляції на надання послуги з вивезення рідких 

відходів, що надається  Пирятинськими госпрозрахунковими очисними 

спорудами. 

5. Про коригування встановлених тарифів ТОВ „КОМПАНЬЙОН ТЕПЛО 

ЕНЕРГО“ на теплову енергію, її виробництво та  постачання, що виробляється 

котельнею за адресою м. Пирятин, вул. Визволення, 5. 

6. Про безоплатну передачу житлового будинку за адресою: вул. *** м. 

Пирятин Лубенського району, у спільну часткову власність громадян    Ханка 

Ю.В., Ханко Л.П., Ханка Т.Ю. та Ханко І.Ю. 

7. Про відмову гр.Гримуд Т.В. у видачі паспорта прив’язки тимчасової 

споруди для провадження підприємницької діяльності по вул. Ярмаркова 

(поблизу „Пирятинського ринку“) в м. Пирятин Лубенського району 

Полтавської області. 

8. Про продовження ПрАТ „Пирятинське АТП-15343“ строку дії паспорта 

прив’язки тимчасової споруди для провадження підприємницької діяльності по 

вул. Європейська, 152 в м. Пирятин Лубенського району Полтавської області. 

9. Про погодження Пирятинській дільниці Лубенської ОФ АТ 

„Полтаваобленерго“ траси будівництва ЛЕП-0,4кВ л.2 від КТП-169 для 

заживлення електроустановок тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“ 

вздовж автошляху М03 Київ-Харків-Довжанський в м.Пирятин Лубенського 

району Полтавської області. 

10. Про погодження Пирятинській дільниці Лубенської ОФ АТ 

„Полтаваобленерго“ траси будівництва ЛЕП-0,4кВ л.4 від ЗТП-132 для 



заживлення електроустановок складських будівель по вул.Південна, 1-А в 

м.Пирятин Лубенського району Полтавської області. 

11. Про внесення змін до складу робочої групи з розроблення Програми 

комплексного відновлення території Пирятинської міської територіальної 

громади Лубенського району Полтавської області. 

12. Про взяття гр.Медведєва К.К. на квартирний облік при виконкомі  

Пирятинської міської ради. 

13. Про взяття гр.Мягкого О.Г. на квартирний облік при виконкомі 

Пирятинської міської ради. 

14. Про продовження внутрішньо переміщеній особі Галюзіній Ю.С. 

строку надання житлового приміщення з фонду житла для тимчасового 

проживання по вул.*** в м.Пирятин Лубенського району Полтавської області. 

15. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету міської ради від 

15.04.2021 № 207. 

16. Про надання дозволу на переогляд судово-психіатричної експертизи 

для подання до суду клопотання про встановлення недієздатності підопічній   

Грабарівського психоневрологічного будинку-інтернату. 

        17. Про доцільність поселення громадян до відділення стаціонарного 

догляду для постійного або тимчасового проживання Пирятинського центру 

надання соціальних послуг Пирятинської міської ради. 

        18. Про надання одноразової грошової допомоги особам, які мобілізовані 

або проходять військову службу за контрактом. 

        19. Про надання одноразової грошової допомоги члену родини особи, яка 

мобілізована або проходить військову службу за контрактом. 

        20. Про надання гр. Ларіоновій С.Г. матеріальної допомоги на поховання. 

21. Про надання гр. Пишняку Г.М. матеріальної допомоги на поховання. 

        22. Про визначення порядку участі ***у вихованні малолітнього сина. 

        23. Про закріплення за дитиною права користування житлом. 

        24 Про закріплення за дитиною права користування житлом. 

 

        До засідання долучився Догадаєв О.І. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту 

Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів територіальної 

оборони, які розташовані на території Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію завідувача сектору оборонної та мобілізаційної роботи, 

цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами виконкому 

міської ради Смірнової А.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 247 додається). 

 

До засідання долучився Чорнобель А.Б. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Захарченко В.П., економіста Пирятинських госпрозрахункових очисних 

споруд, яка запропонувала внести зміни до фінансового плану Пирятинських 

госпрозрахункових очисних споруд на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради  

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 248 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 

яка запропонувала розглянути питання про затвердження складу Молодіжної 

ради при виконавчому комітеті Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (26 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 



1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради  

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 249 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

затвердити калькуляцію на надання послуги з вивезення рідких відходів, що 

надається  Пирятинськими госпрозрахунковими очисними спорудами. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

        Бровар Г.Д. зазначив, що у зв’язку із законодавчою базою тариф не 

врегульовано, так як законодавець не врахував, що є такі рідкі побутові 

відходи. Пирятинськими госпрозрахунковими очисними спорудами з метою 

надання якісних послуг було розраховано калькуляцію на надання послуги з 

вивезення рідких відходів у сумі 321 гривня. До обрахунку цієї калькуляції 

питань немає, відбулося засідання комісії  по здійсненню контролю за 

додержанням правил при нарахуванні тарифів на житлово-комунальні послуги, 

де визначено, що зменшити його економічно обґрунтовано не можливо в межах 

чинного законодавства. 

        Комаренко В.Д. додала, що  в тариф включено тільки  3,5 штатні одиниці, 

заробітну плату та амортизацію. 

Пазюк С.Г. запитав: чи користується ця послуга популярністю у громаді. 

Захарченко В.П. сказала, що так. 

Манько С.Л. додав, що з 2022 року підприємство обслуговує всі точки 

дислокацій ЗСУ. 

Пазюк С.Г. зазначив, що з бюджету громади компенсовану суму коштів за 

вивіз рідких побутових відходів  з вищезазначених місць. 

Манько С.Л. підтвердив щодо компенсації, проте зауважив, що для 

нормальної стабільної роботи підприємства цих коштів не достатньо. 

Пазюк С.Г. запитав Бровара Г.Д.: чи знає міський голова про підняття 

тарифу майже у п’ять разів. 

Бровар Г.Д. відповів, що не знає чи володіє цією інформацією міський 

голова. 

Войпанюк В.К. сказав, що через низький тариф підприємство не 

рентабельне, на сьогодні  тариф економічно обґрунтований та вніс пропозицію 

членам виконкому міської ради підтримати це рішення. 

Догадаєв О.І. теж вніс пропозицію підтримати підняття тарифу, у його 

структурі нічого немає зайвого. 

В обговоренні взяли участь  Голуб В.М., Котяй М.М., Захарченко Н.В. 

 

Засідання залишили Козін А.О., Коваленко Т.В., Дубров М.Я., Пазюк Н.Ю. 

 

Пазюк С.Г.  оголосив технічну перерву на 7 хвилин. 



 

Після оголошеної перерви Бровар Г.Д. вніс пропозицію перенести це 

питання на наступне засідання виконкому міського ради у зв’язку з його 

доопрацюванням. 

Пазюк С.Г. запропонував перенести розгляд рішення з даного питання та 

направити його на доопрацювання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (22 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Рішення виконавчого комітету з даного питання направити на 

доопрацювання його спеціалістам виконкому міської ради. 

          

        На засідання повернулися Дубров М.Я., Пазюк Н.Ю. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Комаренко В.Д., головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради, яка запропонувала 

розглянути питання про коригування встановлених тарифів ТОВ 

„КОМПАНЬЙОН ТЕПЛО ЕНЕРГО“ на теплову енергію, її виробництво та  

постачання, що виробляється котельнею за адресою м. Пирятин, вул. 

Визволення, 5. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу економіки та 

агропромислового розвитку виконкому міської ради  Комаренко В.Д. узяти до 

відома. 

         2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 250 додається).  

 

        На засідання повернулась Коваленко Т.В. 

 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 



Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про безоплатну передачу житлового 

будинку за адресою: вул. *** м. Пирятин   Лубенського    району,    у    спільну 

часткову власність громадян  Ханка Ю.В., Ханко Л.П., Ханка Т.Ю. та Ханко 

І.Ю. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 251 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала відмовити гр.Гримуд Т.В. у видачі 

паспорта прив’язки тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності по вул. Ярмаркова (поблизу „Пирятинського ринку“) в м. Пирятин 

Лубенського району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь Чорнобель А.Б., Дубров М.Я., Бровар Г.Д. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 252 додається). 

 

          Засідання залишив Бровар Г.Д. 



 

8. СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала продовжити ПрАТ „Пирятинське 

АТП-15343“ строк дії паспорта прив’язки тимчасової споруди для провадження 

підприємницької діяльності по вул. Європейська, 152 в м. Пирятин 

Лубенського району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 253 додається). 

  

9. СЛУХАЛИ: 

        Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала погодити Пирятинській дільниці 

Лубенської ОФ АТ „Полтаваобленерго“ трасу будівництва ЛЕП-0,4кВ л.2 від 

КТП-169 для заживлення електроустановок тимчасової споруди для 

провадження підприємницької діяльності КП „Агенція розвитку Пирятинської 

громади“ вздовж автошляху М03 Київ-Харків-Довжанський в м.Пирятин 

Лубенського району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 254 додається). 

10. СЛУХАЛИ: 



Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала розглянути питання про 

погодження Пирятинській дільниці Лубенської ОФ АТ „Полтаваобленерго“ 

траси будівництва ЛЕП-0,4кВ л.4 від ЗТП-132 для заживлення 

електроустановок складських будівель по вул.Південна, 1-А в м.Пирятин 

Лубенського району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 255 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Черненко І.В., головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради, яка запропонувала внести зміни до складу робочої 

групи з розроблення Програми комплексного відновлення території 

Пирятинської міської територіальної громади Лубенського району Полтавської 

області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу містобудування та 

архітектури міської ради Черненко І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 256 додається). 

  

 

 

 

12. СЛУХАЛИ: 



Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та архітектури    

міської ради, яка запропонувала взяти гр.Медведєва К.К. на квартирний облік 

при виконкомі Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та 

архітектури    міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 257 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та архітектури    

міської ради, яка запропонувала взяти гр.Мягкого О.Г. на квартирний облік при 

виконкомі Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та 

архітектури    міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 258 додається). 

        

14. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та архітектури    

міської ради, яка запропонувала продовжити внутрішньо переміщеній особі 

Галюзіній Ю.С. строк надання житлового приміщення з фонду житла для 

тимчасового проживання по вул.*** в м.Пирятин Лубенського району 

Полтавської області. 

 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2-ї категорії  відділу містобудування та 

архітектури    міської ради Нічик С.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 259 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, який запропонував розглянути питання про внесення 

змін до рішення виконавчого комітету міської ради від 15.04.2021 № 207. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 260 додається). 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати дозвіл на переогляд судово-

психіатричної експертизи для подання до суду клопотання про встановлення 

недієздатності підопічній Грабарівського психоневрологічного будинку-

інтернату.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 



 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 261 додається). 

 

      Засідання залишила Пазюк Н.Ю. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про доцільність 

поселення громадян до відділення стаціонарного догляду для постійного або 

тимчасового проживання Пирятинського центру надання соціальних послуг 

Пирятинської міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (23 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 262 додається). 

 

На засідання повернулась Пазюк Н.Ю. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати одноразову  грошову 

допомогу особам, які мобілізовані або проходять  військову службу за 

контрактом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

                Пазюк С.Г., Пазюк Н.Ю. та Бровар Г.Д. заявили про конфлікт 

інтересів  при голосуванні. 

 



Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 21 особа; 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 2 особи (Бровар Г.Д., Пазюк С.Г., 

Пазюк Н.Ю.). 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 263 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання 

одноразової  грошової допомоги члену родини особи, яка мобілізована або 

проходить військову службу за контрактом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 264 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Ларіоновій С.Г. 

матеріальну допомогу на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О.  узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 265 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Пишняку Г.М. 

матеріальну допомогу на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 266 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка запропонувала розглянути питання 

про визначення порядку участі *** у вихованні малолітнього сина. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

          2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 267 додається). 

23. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка запропонувала розглянути питання 

про закріплення за дитиною права користування житлом. 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 268 додається). 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка запропонувала розглянути питання 

про закріплення за дитиною права користування житлом. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г. запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (24 особи); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

        2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 269 додається). 

 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


